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Terugblik werkbezoek Utrechtse Heuvelrug 

 
 

 
 
 

Op donderdagmiddag 7 maart vond het werkbezoek ‘Wet natuurbescherming en 
soortenmanagementplan’ aan de gemeente Utrechtse Heuvelrug plaats. Dit was een mooi 
initiatief van Lawrence Cheuk (gemeente Haarlem). Het thema van de bijeenkomst 
draaide om de Wet Natuurbescherming en het Soortenmanagementplan (SMP), waarbij 
ambtenaren uit verschillende regio's van Noord-Holland samenkwamen om te leren van 
de ervaringen van de Provincie Utrecht. Ondanks enige treinstoringen was er een grote 
opkomst, waaronder vertegenwoordigers van de verschillende Noord-Hollandse 
gemeenten, de Omgevingsdienst (OD) en de VNG. 
 
Het programma van het werkbezoek omvatte diverse presentaties en sessies, waarbij 
deelnemers actief betrokken waren in discussies en het delen van ervaringen. Tijdens de 
presentaties ging Wendy van Poppel, de vertegenwoordiger van de provincie Utrecht, in 
op de uitdagingen die Utrecht ervaart. Vervolgens werd meer toelichting gegeven op 
natuurvriendelijk isoleren.  
 
Na de presentaties hebben de aanwezigen samen met David van der Veen, ecoloog bij de 
provincie Utrecht, een bezoek gebracht aan een vleermuiskas in de buurt. Zo kregen 
deelnemers de kans om in een meer informele setting van gedachten te wisselen en 
praktische voorbeelden te bekijken 
 
Tijdens de sessie over ‘SMP en wat nu?’ werden obstakels besproken die gemeenten 
ervaren, zoals de taakverdeling tussen OD en gemeenten en problemen met 
kostenramingen. Hiernaast werd het belang van het vergroten van draagvlak binnen 
gemeentelijke organisaties benadrukt, evenals het stimuleren van kennisdeling tussen 
gemeenten. 
 
In de sessie ‘aanbestedingstraject’ werd ingegaan op de complexiteit die een uitvraag 
voor SMP-onderzoek met zich meebrengt. Verschillende tools en tips werden aan de hand 
gedaan om een goede uitvraag te doen.   
 
Het werkbezoek eindigde met positieve feedback van deelnemers, die het waardeerden 
om samen uitdagingen te bespreken en ervaringen te delen. De bijeenkomst 
onderstreepte het belang van gezamenlijke inspanningen voor natuurbehoud en er zullen 
hopelijk meer van zulke initiatieven volgen. 

  



   

Update klankbordgroepen 
   

De verschillende klankbordgroepen zijn ingericht. 
Ondertussen hebben de klankbordgroep voor de 
subsidieregeling en het format uitvraag 
plaatsgevonden. De klankbordgroepen voor de 
beleidsregel en de aanvraagprocedure worden reeds 
gepland.  
  
Er was veel belangstelling om deel te nemen en 
degenen die interesse hebben getoond, hebben een 
email ontvangen. Er waren helaas enkele contacten 
niet te achterhalen en deze zijn niet meegenomen. 
De klankbordgroepen zitten momenteel vol.  
  
 

   

 

 

 

   

 

 
 

 

   

Informatiebijeenkomst 19 maart     
 

Op 19 maart vond een informatiebijeenkomst plaats over de pre-SMP systematiek, 
georganiseerd door de provincie Noord-Holland. Het evenement bood een uitgebreid 
programma met presentaties en gesprekken, gericht op het informeren en uitwisselen 
van kennis om te komen tot de pre-SMP systematiek. 
 
De agenda van de bijeenkomst omvatte verschillende onderwerpen, waaronder een 

update over de stand van zaken rondom de pre-SMP door Sylvia Temminck van 
Berenschot, een sessie over compensatieonderzoek en verblijfplaatsen door David 
Brouwer van Natuurinclusief, en een presentatie over de praktische implementatie van 
pre-SMP's door Margreet van Klaveren van de Gemeente Utrechtse Heuvelrug. 
 
Na een korte pauze volgde een gesprek met Rosan Kocken, de gedeputeerde van de 
provincie Noord-Holland, waarbij de deelnemers prangende vragen konden stellen. 

Afsluitend heeft Jeroen Koorevaar van E.C.O Logisch een toelichting gegeven op de 
opleidingen voor natuurinclusief isoleren. De bijeenkomst werd afgesloten met een 
informatiemarkt en netwerkborrel, waar deelnemers de gelegenheid kregen om verder te 
praten en contacten te leggen. 
 
De opkomst was goed en bestond uit medewerkers van gemeenten en een aantal 
adviesbureaus. Ook een aantal isolatiebedrijven wist de weg naar het provinciehuis te 

vinden. De presentatie van de informatiebijeenkomst treft u op de landingspagina.  
 

   

 

 

   

Spreekuur OD NHN  
   

De OD NHN merkt dat gemeenten veel vragen hebben 
over de ontwikkeling van SMP’s. Om gemeenten de 
ruimte te bieden om deze vragen te stellen, hebben zij 
om de week een digitaal spreekuur voor gemeenten 
ingepland. Het gaat hierbij om de eerste, algemene 
vragen. Het spreekuur is gericht op medewerkers van 
gemeenten, die in de opstartfase zitten voor de 
ontwikkeling van een (pre-)SMP. De spreekuren vinden 

   

 

   

https://servicepuntduurzameenergie.nl/themas/natuurinclusief-isoleren/


plaats op specifieke dinsdagen van 10:00 tot 11:00. Kijk 
op de website van de OD NHN voor meer informatie. 
Hier vindt u ook de teams link om deel te nemen aan 
het spreekuur.  
 
 
  

  

 
 

 

 

 
Update over de producten  

   

Het projectteam werkt hard aan de verschillende producten om de pre-SMP-systematiek ook in 

Noord-Holland mogelijk te maken. Het format offerteverzoek voor ecologisch onderzoek is in 

principe gereed. Recente ontwikkelingen waarbij gemeenten offertes ontvingen met bedragen 

ruim boven de ter beschikking gestelde subsidies, vragen echter een review van het format. 

Deze wordt momenteel uitgevoerd. Het format loopt daardoor circa twee maanden vertraging 

op. De subsidieregeling is goedgekeurd door GS en zal op korte termijn gepubliceerd worden.  

De eerste resultaten van het compensatieonderzoek worden eind maart opgeleverd. De 

resultaten hiervan worden meegenomen als bijlage bij de beleidsregel. De beleidsregel loopt 

daarmee ook enige vertraging op. De nieuwe planning treft u hieronder.  

 

 
   

  

 

  

Landingspagina, Q&A en Nieuwsbrief   

De provincie streeft naar actieve communicatievoorziening over natuurinclusief isoleren. 

Er is een landingspagina ingericht op de website van het Servicepunt Duurzame Energie. 

Op deze website is ook een Q&A te vinden die door het kernteam wordt bijgehouden.  

 

https://www.odnhn.nl/Menu/Over_ons/Nieuws/2022/Spreekuur_Soortenmanagementplannen
https://servicepuntduurzameenergie.nl/themas/natuurinclusief-isoleren/


Meld u aan via deze link aan voor de maandelijkse nieuwsbrief.  

 

Alle overige vragen kunt u stellen via natuurinclusief@odnhn.nl. Via dit mailadres worden 

vragen belegd binnen het kernteam. 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

   

  

 

 

      

Contact  
   

natuurinclusief@odnhn.nl 

Foto’s : Maurits Martens  
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